

Amwaj Al Bahar Rental Policy onboard

Name: _____ ID Number : _____ Signature: _____

Contact Number: _____ Booking Date: ____/____/____ Time From : _____



- 1- All guest should wear life jackets all the time during the trip. If you will stay inside the cabin, no need to wear it.
 - 2- Failing to flow rule number 1 , which result to coast guard / police fines. It will be customer/client full responsibility.
 - 3- All charter passengers must provide personal identification of either their Passport or original Emirates ID as requested by UAE Coastguard Regulations prior to departure. Anyone without personal identification will not be permitted onboard. Any delay caused by failure to provide the proper identification will be at the charterer's expense.
 - 4- The Captain has total authority over seamanship and the safe navigation of the yacht and watersport, its crew and passengers. The Captain has total authority over the safe use of all equipment onboard and may prohibit activities deemed to be unsafe.
 - 5- Guest must nominate a person as head of the group prior to vessel leaving the berth, which will be authorized to coordinate all activates on board by consent of the captain and sign this document on their behalf.
 - 6- Amwaj Al Bahar reserves the right to cancel or postpone a charter due to poor weather conditions, mechanical failure with, Coastguard restrictions or UAE Law enforcement decrees. In this instance, the charter will be rearranged. If this is not possible, any charter fees already paid will be returned in full.
 - 7- No liability is accepted for any personal injury during any recreational activity including swimming, fishing, parasailing, banana boat, dount ride or any other water sports
 - 8- No anti-social behavior will be accepted and will be reported to the Police. Anti-Social behavior will result in the early termination of the charter.
 - 9- No liability or responsibility is accepted for any loss or additional expenses incurred as a result of accident, injury, sickness or death.
 - 10- Any children onboard are the sole responsibility of their parents or guardians. The crew will not be responsible for children and are not child-minders.
 - 11- Flat non-marking soled deck shoes or trainers are permitted onboard. Shoes with heels are not permitted to be worn onboard. Comfortable clothing and suntan protection are recommended.
 - 12- The client/company assumes full financial liability for any damage to the Yacht , watersport equipment caused during the duration of the rental by client/company or any members of their party. A fee of AED 5,000 for each carpet or seat burn.
 - 13- 21 days notice period is required for cancellations in order to receive full refund after 25% cancellation fees., If Cancellations are notified to us within 21 days of the tour – No Refund will be provided and we will charge the full rental amount.
 - 14- Yachts cannot be loaded beyond seating capacity. Failing to flow this rule which result to coast guard / police fines. It will be customer/client full responsibility.
- 1- يجب علي جميع الركاب ارتداء سترة النجاة في كل وقت خلال الرحلة لا حاجه لارتداء الستره في حالة البقاء داخل الغرف و الصاله الداخليه.
 - 2- عدم اتباع التعليمات في البند الاول سيؤدي الي غرامه من قبل حرس السواحل او الشرطة ، فسكون الغرامه مسؤوليه الركاب.
 - 3- يجب على جميع الركاب تقديم بطاقة هوية شخصية إما جوازات سفرهم أو بطاقة هوية الإمارات الأصلية وفقاً لما تقضي به لوائح خفر السواحل الإماراتية قبل المغادرة. ولن يسمح لأي شخص لا يحمل بطاقة هوية شخصية على متن اليخت أو القارب. وأي تأخير ناجم عن عدم تقديم بطاقة الهوية سيكون على حساب الركاب.
 - 4- يتمتع الكابتن بسلطة كاملة خلال مدة الرحلة على اليخوت والالعاب المائيه وطاقتها وركابها. وللقبطان سلطة كاملة علي جميع المعدات الموجودة على متن اليخت، وقد يحظر السلوك أو الأنشطة التي تعتبر غير آمنة.
 - 5- يجب علي الركاب ترشيح احدهم لينوب عن جميع الركاب قبل مغادره اليخت أو القارب وسيكون مسؤولاً لتنسيق كل الأنشطة مع الكابتن وتوقيع هذه الوثيقة نيابة عنهم.
 - 6- تحتفظ شركة أمواج البحر بحق إلغاء أو تأجيل الرحلة بسبب سوء الأحوال الجوية، أو العطل الميكانيكي، أو تعليمات خفر السواحل أو قرارات السلطات الإماراتية. في هذه الحالة، سيتم إعادة ترتيب موعد الحجز. إذا لم يكن ذلك ممكناً، سيتم إرجاع أي رسوم تم دفعها في خلال 7 ايام عمل.
 - 7- لا تتحمل شركة امواج البحر لتأجير اليخوت والقوارب أي مسؤولية عن أي إصابة شخصية أثناء أي نشاط علي متن الوسيلة البحرية بما في ذلك السباحة والصيد والتزلج أو أي رياضات مائية أخرى.
 - 8- لن يتم قبول أي سلوك خطر وسيتم إبلاغ الشرطة به. وسوف يؤدي السلوك الخطر او عدم اتباع تعليمات الكابتن إلى الإنهاء المبكر للرحلة.
 - 9- لا تتحمل شركة امواج البحر لتأجير القوارب واليخوت أي مسؤولية عن أي خسارة أو نفقات أو تعويض نتيجة لحادث أو إصابة أو مرض أو الوفاة
 - 10- يتحمل العميل المسؤولية المالية الكاملة عن أي ضرر يلحق باليخوت او الالعاب المائيه بسبب سوء التصرف من قبل الركاب، يتحمل الركاب رسوم بقيمة 5000 درهم لكل سجادة أو مقعد يحترق او يمزق او كسر طاوله او ستاره او غيره من الاضرار للالعاب المائيه.
 - 11- 21 يوم فترة إشعار مطلوبة لإلغاء الحجز من أجل الحصول على كامل المبلغ بعد خصم 25% رسوم الغاء او تغيير الموعد ، إذا تم الإلغاء خلال 21 يوم من موعد الرحلة سيتم دفع مبلغ الأيجار بالكامل لشركة امواج البحر.
 - 12- لا يمكن تحميل اليخوت بعدد اكثر من المرخص به ، في حاله الحصول على مخالفه من الجهات الحكوميه نتيجة ذلك سيتم دغعها من قبل العميل .